

新的展望

「看哪，我要做一件新事；如今要發現，你們豈不知道麼？我必在曠野開道路，在沙漠開江河。」（以賽亞書 43：19）

感恩

1. 「緬北南植拉希望之家孤兒院」七月份時值雨季，天氣多變不穩定，加上蚊蟲滋生，導致院內孩童及老師陸續感冒發燒，也有感染登革熱的，多位需要入住醫院接受治療。感謝主的保守與醫治，他們目前都已康復出院了。也感謝主使「希望之家」在當地政府官員眼前蒙恩。衛生和警政單位探望在醫院的孩子，並派人前來「希望之家」噴藥消毒和供應蚊帳等物資，幫助改善環境衛生。儘管經歷了這些波折，孩子們還是順利完成了七月份的期末考。



2. 哈利路亞，感謝讚美主，帶領「緬北貴概聖光學校」的網路教學又經過一學期。雖然當中經歷許多的曲折與波動，但外教老師們還是秉持在基督裡的愛心，堅持到底。同樣，「傳仁」同工與學校行政組也不斷地做改善與調整，使得上一個學期在連連的驚歎號下，至終還是畫下完滿的句點。相信神都記念眾人在主裡的勞苦，也願神賜福大家。

3. 感謝主，「傳仁」周會長的身體狀況已恢復得很好，謝謝大家在禱告中的記念，以及愛心的關懷探望。



代求

1. 請為「緬北南植拉希望之家孤兒院」孩子們的學習禱告。上一個學期在七月底結束，新學期從八月份開始。部分三年級以下的孩子學習成果不盡理想，無法順利升級。求主賜給孩子們有效的讀書方法，並積極主動學習的心，使年幼的孩子能夠效法大哥大姐認真學習的榜樣。經過四年持之以恆的努力，九個大孩子於七月份從小學畢業，曹傳道計劃安排他們去較大的城市臘戍接受初中教育。求主保守，讓這個計劃能順利進行。

2. 請為「緬北貴概聖光學校」的網路教學禱告。中一班學生反應不想繼續上網課，目前已有一位學生退學。他們的老師是那樣盡心的教導他們，這些孩子不懂得珍惜這難得的學習機會，



何等可惜呀！他們都很沉默，不喜歡說話，非常難與他們溝通，請為他們禱告，祈求神改變他們。七月底的期中考後有一週的休息，從八月第二週開始的新學期，期望師生們，能在網路上以網課再相見。

3.請為「中國事工」繼續蒙主帶領開路禱告。雖然因為疫情及其它因素，我們暫時還不能親自去中國，但貧困助學項目仍在持續進行。主若許可，明年會有兩個新的項目開始。

4.請記念 Z 傳道的事工安全和服務對象靈命的成長；也請記念他 69 歲高齡的父親因患小腦萎縮導致神經錯亂。求主憐憫，眷顧。

5. 請為「傳仁」的同工禱告。從八月份開始作 2023 年的事工計劃時，能特別有聖靈的引領。雖然宣教工場處於許多的不確定當中，求主幫助「傳仁」按著祂所賜下的使命，堅定地跟隨主的腳步與祂同行。

請閱讀新的春夏季「觸動」中文電子版:

https://golovefoundation.org/main/wp-content/uploads/2022/07/NL_SS-2022-C-v3.pdf

New Prospects

“See, I am doing a new thing! Now it springs up; do you not perceive it? I am making a way in the wilderness and streams in the wasteland.” (Isaiah 43:19)

Thanksgiving

1. During the rainy season in July, the Home of Hope Orphanage at Namsalup, northern Myanmar, experienced unstable weather and the proliferation of mosquitos. Many children and teachers in the orphanage caught a



cold and had fever, even Dengue fever. Some were sent to hospitals for treatment. Thank the Lord for His protection and healing, that all the sick have been well and back from hospitals. Thank the Lord also that the orphanage found favor from the local government. The health and police officers visited sick children in the hospitals and provided insecticide spraying and mosquito nets for improving the environment. Despite these disturbances, children of the orphanage still finished their final exams as scheduled in July.

2. Hallelujah! Praise and thank the Lord that He guided the online education for the Kutkai Holy Light School through another semester. Although experiencing many twists and turns, all the volunteer teachers persevered and exhibited the love of Christ. Also, through ongoing improvements and adjustments by GAL coworkers and school administration, a series of exclamation marks eventually ended with a perfect period mark as the last semester closed. Everyone's efforts in this ministry will surely be remembered by the Lord and may everyone be blessed.

3. Thank the Lord that President Chou has been recovering well physically. Thank you all for your prayers and your love in care and visits.



Prayers

1. Please pray for children at the Home of Hope Orphanage at Namsalup, northern Myanmar, to study well. The previous semester was over at the end of July and the new one started in August. Some of the third graders and the younger ones did not do well academically and thus cannot proceed to their next grades. May the Lord help them study effectively and proactively, and the younger children can follow the good examples of the older ones at the orphanage. After four years of persistent hard work, nine older kids graduated from elementary school in July. Minister Cao is planning to send them to a large city Lashio to study at the middle school there. May the Lord make the way for this plan to move on smoothly.

2. Please pray for the online education ministry for the Kutkai Holy Light School in northern Myanmar. The seventh-grade class is unwilling to continue their online lessons and a student in this grade has dropped out. What a pity that some students do not cherish such rare opportunities to study, even though their



teachers have been teaching them whole-heartedly. It is challenging to communicate with students like these since they are very reluctant to express themselves. Please pray for them that God would change them. There is a one-week break after the exam at the end of July. Hopefully, the volunteer teachers will see all their students online again when the new semester starts in the second week of August.

3. Please pray for God to continue leading and making ways for the ministry in China. Due to the pandemic and other reasons, we cannot travel to China personally at this moment. But the ministry of financial support for poor students is still going on. If the Lord permits, two new projects will kick off there in the year 2023.

4. Please remember Minister Z in your prayers for safety in his ministry and the spiritual growth of those to whom he is ministering. Please also pray for the Lord's compassion and care for his 69-year-old father who is suffering from cerebellar degeneration and mental disorder.

5. Please pray for GAL coworkers that they are guided by the Holy Spirit specifically for their making plans for the ministries of the year 2023. Although there is so much uncertainty in the mission fields, may the Lord help the Go and Love foundation follow His footsteps and walk with Him firmly in accordance with the commission that He has bestowed.

Please read the new spring & summer issue of the Go and Love newsletter Touching Lives:

https://golovefoundation.org/main/wp-content/uploads/2022/07/NL_SS-2022-E-v3.pdf